
Johtokunta Kokousmuistio

Aika: huhtikuun 23.päivä 2024 klo 19.00

Paikka: Kauhajoen kaupungintalo, Teams

Läsnä: Sami Kiukkonen (pj.), Teemu Antikainen (sihteeri), Anja Närvä, 
Esa Markkila (Teams), Maria Meriläinen (Teams), Milla Saari (Teams), 
Annukka Siltakorpi (Teams), Antti Viinamäki, Markku Riutta (Teams), 
Miia Raunio (Teams), Mikael Blomback, Pasi Keskinen (Teams)

1 Kokouksen avaus
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 19.00
Kokouksen aluksi osallistujien lyhyt esittelykierros.

2 Johtokunnan toimintatavoista sopiminen

Sovittiin, että kokouksista tehdään muistio. Kevät- ja syyskokouksista viralliset 
pöytäkirjat.

3 Nimenkirjoitusoikeudet ja pankkitilien käyttöoikeudet

RY:n tiedot prh:ssa väärin, joka johtanut siihen että tili on jäädytetty
Sami yrittää saada tiedot ajantasalle ja tilit käyttöön mahdollisimman pian

4 Nettisivut ja Facebook

- RY:llä nettisivut ja Facebook
- Selvitetään sivujen käyttöoikeudet

Sovitaan, että Miia ja Maria ottavat sivujen päivitysvastuun

5 Piirin toimintamallista sopiminen

Keskusteltiin valiokuntarakenteesta. Puheenjohtaja ehdottaa, että ei tarvita 
erillisiä valiokuntia. Ehdotus saa kannatusta ja päätetään, että jatkossa 
toimintaa hoidetaan johtokunnan voimin. Kokouksiin kutsutaan jatkossa 
tarvittaessa asiantuntijoita mukaan

6 Roolijaosta sopiminen

Puheenjohtaja Sami Kiukkonen
Piirisihteeri Teemu Antikainen
TD Vastaava Pasi Keskinen
Ajanottotoiminnan koordinaattori Esa Markkila
Tiedotusvastaavat Miia Raunio, Maria Meriläinen



7 Keskustelu toimintasuunnitelmasta ja strategiasta

Teemu: Aihealueita, joita piirin koetaan tärkeäksi. Eri ikäluokkien 
leiritoiminnan ja yhteistyön kehittäminen, kilpailujen järjestämisen 
helpottaminen ja tukeminen
Sami: Kauhajoella painopiste hopeasompaikäisissä ja nuoremmissa. Piiri 
voisi ottaa roolia tästä vanhemmille
Annukka: Lasten murtsikkacup oli hyvä tapahtuma, Historiasta hyviä 
kokemuksia piirin järjestämästä leiritoiminnasta
Maria: Samoja ajatuksia kuin aikaisemmilla puheenvuoroilla, Nuorten 
ikäluokan toiminnan järjestäminen erittäin tärkeää
Sami: Tulevaisuudessa mielenkiinnolla seurattava, minkälaisen kannan liitto 
ottaa piiritoiminnasta

8 Ajanottotoiminnan koordinointi

- Sovitaan että Esa ottaa ajanottotoiminnan koordinointivastuun
- Sovitaan ajanoton koulutusillan järjestämisestä 
- Sovitaan piirin yhteisestä livetulosten julkaisualustan hankinnasta

9 Voitelutoiminnan tiedonjaon kehittäminen

- Keskustelua päätapahtumien kilpailuvoiteluista
- Sovitaan, että lähetetään Samille yhteystiedot seurojen henkilöistä, jotka 

haluavat mukaan piirin suksihuoltaja ryhmään

10 Valmennustoiminnan kehittäminen

- Seurojen yhteisharjoitusten järjestäminen kierto periaatteella päiväleireinä 
saa laajaa kannatusta

- Keskustelua Leiritoiminnan käynnistämisestä.
- Sovitaan johtokunnan jäsenille kotiläksy miettiä leiritoiminnan kehittämistä
- suunnittelua jatketaan seuraavassa kokouksessa

11 Rullahiihtotapahtumien järjestäminen

- Keskustelua rullahiihtotapahtumien järjestämisestä kesäaikana
- IK:n järjestämä tapahtuma Ala-Talkkari areenalla koettu hyväksi
- IK:lla noin 15 paria vapaan rullasuksia, joita mahdollisuus hyödyntää piirin 

yhteisissä tapahtumissa
- Mahdollisia tapahtumapaikkoja: Jalasjärvi, Ala-Talkkari areena, Botniaring 

Jurvassa, Vimpelin lakeaharju

12 Piirin palkitsemiset

Keskustelua piirin palkitsemiskäytännöistä
päätetään, että toistaiseksi piiri ei palkitse urheilijoita

13 Kokouksen päätös ja seuraavan kokouksen järjestäminen



- 22.5. klo 18 alkaen Ilmajoella. Teemu järjestää paikan
- Puheenjohtaja päättää kokouksen klo 21:05

_________________________

Sami Kiukkonen, puheenjohtaja

______________________
Teemu Antikainen, Sihteeri


